
PROTOKÓŁ Nr LXII/10 
z przebiegu LXII sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 27 kwietnia 2010 roku 
____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 10
00

 – 15
30

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny - Adam Cenkiel. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński, 
który przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych 

oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o uczenie minutą ciszy tragicznie zmarłych 96 osób w katastrofie 

lotniczej pod Smoleńskiem w Rosji, w tym Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Jarosława 

Kaczyńskiego z małżonką. 
 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, że do porządku sesji, który 

otrzymali radni wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktu 6g z projektem uchwały  

w sprawie utworzenia obwodu głosowania w 6. Szpitalu Wojskowym z Przychodnią Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Jednocześnie wyjaśnił, że projekt tej uchwały był opiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady. Następnie przedstawił porządek obrad LXII sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za 2009 r. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta Dęblin;  

b) sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ul. Piłsudskiego w Dęblinie; 

c) nabycia działek pod drogę przy ulicy Staromiejskiej w Dęblinie; 

d) udzielenia bonifikaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności; 

e) uzupełnienia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Dęblina na lata 2007-2015; 

f) współdziałania z gminami Stężyca, Ryki, Nowodwór oraz Ułęż przy realizacji 

partnerskiego projektu pod nazwą „Ekologiczne źródła pozyskania energii cieplnej na 

terenie gmin Stężyca, Ryki, Dęblin, Nowodwór oraz Ułęż metodą zachowania walorów 

środowiska naturalnego” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, 

działanie 9.4 „Wytwarzanie energii ze źródeł odnawialnych”, przy wykorzystaniu środków 

Funduszu Spójności i Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego; 
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g) utworzenia obwodu głosowania w 6. Szpitalu Wojskowym z Przychodnią Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Dęblin za 2009 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta.  

9. Wolne wnioski. 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

11. Zatwierdzenie protokółu z LXI sesji Rady Miasta. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że w związku z tym, że nie 

uczestniczył w ostatniej sesji Rady, informacja o pracy między sesjami będzie dłuższa  

i przedstawia się następująco: 

� 19.03. - uczestniczył w posiedzeniu Komisji Samorządu i Porządku Publicznego 

podsumowującej stan bezpieczeństwa na terenie miasta Dęblin; informację o stanie 

bezpieczeństwa w 2009 roku przedstawił Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie; 

� 10.04. - po otrzymaniu informacji o tragedii pod Smoleńskiem, na spotkaniu z Burmistrzem 

Miasta w siedzibie Urzędu Miasta zapadły decyzje dotyczące uroczystej mszy żałobnej za 

ofiary katastrofy. Burmistrz był głównym inicjatorem i konsultantem z dowództwem jednostek 

wojskowych dla uczczenia mszą żałobną w dniu 12 kwietnia ofiar katastrofy; 

� 11.04. - uczestniczył w mszy żałobnej w intencji ofiar katastrofy w kościele w Rykach; 

� 12.04. - uczestniczył w mszy żałobnej w intencji ofiar katastrofy pod Smoleńskiem na placu 

przed pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Szkoły Orląt;    
� 13.04. - uczestniczył wspólnie z Burmistrzem w mszy świętej za ofiary Katynia w kościele 

Parafii p.w. Św. Piusa V Papieża; 

� 24.04. - brał udział w zawodach wędkarskich organizowanych przez Polski Związek Wędkarski 

Koło "Start" związanych z rozpoczęciem sezonu wędkarskiego. Zawody odbyły się na akwenie 

przy Forcie Mierzwiączka;   

� w dniu dzisiejszym brał udział w pracach komisji Rady Miasta przy opiniowaniu materiałów na 

dzisiejszą sesję.  
� Na zakończenie poinformował, że radni: Witold Kleczkowski i Mieczysław Grobel jako 

przedstawiciele Rady Miasta Dęblin, byli oddelegowani na wyjazd do Pałacu Prezydenckiego 

do Warszawy, aby w imieniu wszystkich oddać hołd tragicznie zmarłej parze prezydenckiej. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk powiedział: - czas między sesjami (od 31 marca 2010 

r. do 26 kwietnia 2010 r.) zdominowały dramatyczne wydarzenia, jakie rozegrały się 10 kwietnia 

na lotnisku w Smoleńsku. Katastrofa lotnicza, jakiej nie było w historii lotnictwa, zabrała Polsce 

Prezydenta, jego małżonkę, najważniejszych dowódców wojskowych, w tym Szefa Sztabu WP  

i Dowódcę Sił Powietrznych – osoby, które nie raz gościły w Dęblinie, parlamentarzystów.  

W związku z tym i w naszym regionie odbyło się szereg uroczystości, w których uczestniczyłem: 

− w dniu 12 kwietnia w Mszy Świętej w intencji ofiar katastrofy zorganizowana przy Pomniku 

Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt, 
− w dniu 13 kwietnia w Mszy Świętej w kościele Św. Piusa V Papieża, 

− w dniu 16 kwietnia odbyła się sesja Rady Powiatu w Rykach, 

− w dniu 24 kwietnia uczestniczyłem w uroczystościach pogrzebowych posła Edwarda Wojtasa  

w Lublinie, 

− w dniu 28 kwietnia odbędzie się pogrzeb gen. Andrzeja Błasika; 
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a ponadto: 

• przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, oraz projekty uchwał. 

• 31 marca – odbyło się spotkanie z Zastępcą Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w Lublinie w sprawie uzgodnienia koncepcji odwodnienia drogi krajowej Nr 48; 

przyjęto wstępnie przebieg przez targowisko do rowu melioracyjnego. 

• 8 kwietnia – brałem udział w konferencji organizowanej przez Urząd Marszałkowski na temat 

informatyzacji województwa lubelskiego oraz w posiedzeniu Prezydium Wojewódzkiej 

Komisji Dialogu Społecznego. 

• 8 kwietnia – uczestniczyłem w otwarciu wystawy poświęconej zbrodni katyńskiej w Klubie 

Uczelnianym Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych. 

• 9 kwietnia – odbyłem naradę z kierownikami służb bezpieczeństwa publicznego w sprawie 

zabezpieczenia organizacji Dni Dęblina. 

• 12 kwietnia – uczestniczyłem w spotkaniu ze Starostą w sprawie realizacji projektu budowy 

ulic Lipowej i Konopnickiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Lubelskiego. Starostwo proponowało rozłożyć realizację projektu na dwa lata (2010-2011). 

Opinia moja, jak również Burmistrza Ryk, była, aby podjąć próbę realizacji tego zadania w 

ciągu tego roku i tak ogłosić przetarg. 

• 14 kwietnia – odbyło się spotkanie w sprawie zlecenia przygotowania ostatecznej koncepcji 

zagospodarowania centrum miasta. Po rozmowach podjęła się tego firma z Radomia, która była 

wyróżniona w konkursie. 

• 14 i 16 kwietnia - odbyły się w Stężycy i Dęblinie spotkania z przedstawicielami 

specjalistycznych firm w sprawie realizacji projektu budowy kolektorów słonecznych na ciepłą 
wodę. Do projektu przystąpiły gminy Stężyca, Ryki, Dęblin, Ułęż i Nowodwór. Do 9 kwietnia 

w Dęblinie zebraliśmy ponad 700 wniosków osób chętnych do przystąpienia do projektu,  

w całym powiecie ponad 4.000. Zakłada się, że beneficjentem będą gminy, ale udział własny 

pokryty będzie z wpłat osób zainteresowanych. Szacujemy, że będzie to kwota ok. 2.000 zł na 

mieszkanie. W związku z tym na dzisiejszą sesję przedstawiam projekt uchwały  

o przystąpieniu do tego projektu. 

• 14 kwietnia – odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie 

dokończenia budowy chodnika w ul. Stężyckiej. 

• 15 kwietnia – uczestniczyłem w obchodach Dnia Sapera w 1. Batalionie Drogowo- 

Mostowym; w tym roku ograniczone do Mszy Św. w związku z żałobą narodową. 
• 20 kwietnia – podpisałem w Urzędzie Marszałkowskim umowę na dofinansowanie ze środków 

unijnych zadania w zakresie przebudowy dróg na os. Wiślana-Żwica. Inwestycja ta jest  

w trakcie realizacji. Umowa na wykonanie była podpisana jeszcze w roku ubiegłym i w tej 

chwili prace idą pełną parą. 
• 21 kwietnia – odbył się przegląd inwestycji w zakresie modernizacji drogi krajowej Nr 48 

przeprowadzony przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Przedstawiliśmy na 

piśmie wszystkie nasze uwagi w tym zgłoszone na sesjach Rady. 

• 21 kwietnia - ogłoszony został drugi przetarg na sprzedaż działki nr 1/30 na os. Stawy; 

powierzchnia działki – 0,6845 ha, cena wywoławcza – 130.000 zł.  

• 22 kwietnia – brałem udział w konferencji organizowanej przez Wojewodę Lubelską na temat 

zadań inspekcji weterynaryjnej. 

• 23 kwietnia – wizyta w Ministerstwie Edukacji Narodowej w sprawie dofinansowania zadań 
oświatowych w mieście Dęblin. 

• Kończymy powoli pozimowe sprzątanie. Mieliśmy uwagi do jakości sprzątnięcia drogi 

krajowej w centrum – zostało to poprawione, oraz dróg wojewódzkich – w dniu dzisiejszym 

poprawiane. Trwa montaż nowych śmietniczek w centrum miasta oraz ustawione zostały  

2 słupy ogłoszeniowe. 
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• Wpłynęła odpowiedź w dniu 21 kwietnia w sprawie naszego wniosku o zbadanie decyzji 

Zarządu Województwa w zakresie dofinansowania, czyli przesunięcia naszego wniosku 

dotyczącego budowy osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych na listę rezerwową; niestety 

odpowiedź Wojewody jest negatywna w sensie takim, że Pani Wojewoda nie wszczęła 

postępowania w sprawie unieważnienia uchwały, stwierdzając, że brak jest podstaw prawnych, 

ponieważ żaden przepis prawa nie zakazuje wprost takiego działania Zarządu.  

• W związku ze zbliżającymi się obchodami Święta 3 Maja - Burmistrz Miasta zaprosił 

wszystkich na uroczystości, które rozpoczną się mszą w kościele Św. Piusa V Papieża, po 

czym przemarsz pod płytę Marszałka Piłsudskiego i uroczysta sesja Rady. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Mieczysław Skibiński: 
� zadał pytania: 

− kiedy będzie oświetlenie na ulicy Kowalskiego w części przyjętej od wojska i w końcowej 

części ulicy Kowalskiego, gdzie brak oświetlenia zagraża bezpieczeństwu; 

− czy i kiedy będzie wykonane boisko w zamian za "Biedronkę"; 

− czy wody burzowe będą odprowadzane rowem, którym powinna być odprowadzana woda 

(być może by tak nie pachniało w tej części osiedla Lotnisko). 

Radny Stanisław Kopacz: 
� wnioskował: 

− o oczyszczenie zatoczek parkingowych z piachu po zimie przy ulicy 15 Pułku Piechoty 

Wilków od bloku 34 do bloku 50; 

− o utworzenie przejścia dla pieszych na ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków w pobliżu bloków 

nr 7 i 9, co ułatwi przechodzenie do Przedszkola Nr 3 i pobliskiego sklepu; 

− o uprzątnięcie piachu z chodnika przy ulicy Wiślanej od bramy cmentarza w kierunku 

"podkówki". 

Radny Witold Kleczkowski : 
� poinformował, że w tym roku powstało jeszcze więcej dzikich wysypisk śmieci niż w latach 

poprzednich, temat jest drażliwy i należy się głęboko zastanowić nad jego rozwiązaniem. 

Kiedyś było sprawdzane, kto ma podpisaną umowę na wywóz nieczystości, były tzw. "piłki" na 

segregowane odpady. Obecnie tego nie ma, a kolejne wysypisko powstaje za przejazdem 

kolejowym w stronę Puław; 

� zwrócił uwagę, że na ulicy Dworcowej i pod tunelami w ulicy Balonnej są tak duże dziury, że 

można uszkodzić samochód i chociaż są to tereny PKP - może da się ten problem jakoś 
rozwiązać; 

� prosił aby w związku ze zbliżającym się Dniem Flagi i 3 Maja przypomnieć na stronie 

internetowej Urzędu Miasta o patriotycznym obowiązku wywieszania flagi z informacją z jakiej 

okazji można je wywieszać a lokalnych sprzedawców zachęcić do ich sprzedaży. 

Radny Roman Anyszkiewicz: 
� zgłosił, że na ulicy Konopnickiej jest potężne wysypisko śmieci; 

� zapytał: 

− do kogo należy sprzątanie cmentarza parafialnego - za parkanem są potężne góry śmieci; 

− dlaczego nikogo nie było z Urzędu Miasta z komisją Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad 

sprawdzającą drogę 48, i co zostało ustalone; 

� poinformował, że w rzeczce Irence jest dużo worków ze śmieciami wyrzuconymi przez 

mieszkańców.  

Radny Ryszard Zarówny: 
� wnioskował: 
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− aby część środków pozostałych w wyniku niewykorzystania ich na budowę stref 

rekreacyjno-sportowych przeznaczyć na budowę oświetlenia między ulicami Urbanowicza 

a Krasickiego na łączniku wybudowanym w zaszłym roku; 

− o zakończenie prac związanych z uporządkowaniem znaków pionowych na tym odcinku. 

Radny Henryk Wiejak: 
� zapytał, ile osób jest bezrobotnych na terenie naszego miasta; 

� poinformował, że w dniu jutrzejszym jest pogrzeb dowódcy Sił Powietrznych generała Błasika, 

który był studentem Wyższej Szkoły Sił Powietrznych i jej komendantem i byłoby dobrze 

gdyby delegacja udała się do Warszawy na pogrzeb.; 

� wnioskował: 

− o podjęcie działań w celu oczyszczenia zatoczki parkingowej w ulicy Stężyckiej 

naprzeciwko pawilonu 33; 

− o podjęcie działań w celu odłowu bezpańskich psów; 

− ponownie o podjęcie działań w celu uprzątnięcia posesji przy kinie Irena (wn.nr 391/10); 

− ponownie o podjęcie działań w celu wyjazdu delegacji naszego miasta do Ministra Obrony 

i Sejmu w sprawie Jednostki Wojskowej w Stawach - radny otrzymał już odpowiedź na ten 

wniosek ale uważa, że jest to wniosek bardzo ważny, decyduje o wielu pracownikach JW. 

w Stawach; 

− ponownie o podjęcie działań w celu usunięcia zagrożenia odpadającego tynku ze schodów 

pawilonu handlowego nr 33 w osiedlu Wiślana.  

� do Komendanta Komisariatu Policji - wnioskował o podjęcie działań o skierowanie w miarę 
możliwości częstszych patroli Policji w osiedlu Wiślana; 

Radny Krzysztof Karbowski: 
� podziękował Burmistrzowi Miasta za pomoc w przeprowadzeniu Warsztatów Edukacji 

Regionalnej w dniu 9 kwietnia br.; 

� zauważył, że prosił o uczestniczenie w pracach komisji GDDKiA sprawdzającej stan 

poinwestycyjny drogi nr 48, ponieważ miałby jeszcze wiele uwag i nie został do tej komisji 

zaproszony; 

� zapytał, czy będą jeszcze w tym roku wykonane cięcia pielęgnacyjne drzew przy ulicy 

Warszawskiej, jeśli tak, to wnioskuje, żeby były wykonane bez obławiania tych drzew; 

�  wnioskował o: 

− naprawę nowo zamontowanych a już uszkodzonych koszy na śmieci przy ulicy Stężyckiej 

wzdłuż drogi rowerowej i ulicy Rynek;  

− naprawę płynącą nawierzchnię nowego chodnika przy ulicy Tysiąclecia i podobną 
nawierzchnię drogi rowerowej przy ulicy Spacerowej; 

− naprawę chodnika przy ulicy Bankowej i naprawę nawierzchni asfaltowej; 

− bieżące utrzymanie miejsc pamięci narodowej; 

− opublikowanie w internecie kalendarza imprez i uroczystości na 2010 rok;  

− naprawę witaczy na granicach miasta Dęblina; 

� poinformował, że ktoś wywozi śmieci komunalne przy ulicy Podchorążych w kierunku mostu 

nad Wieprzem. 

� zauważył, że brak znaków oznaczających ciągłość drogi rowerowej wzdłuż ulic Kockiej  

i Warszawskiej; 

� w związku z 70 rocznicą zbrodni katyńskiej wnosi o ufundowanie tablic pamiątkowych: dla 

byłych mieszkańców Ireny, Zygmuntowi Augustowi Sochackiemu oraz Józefowi 

Kobylińskiemu a także komendantowi posterunku Policji Państwowej Ireny do 1939 roku 

Władysławowi Zdunie; 

� w związku z tragedią pod Smoleńskiem w dniu 10 kwietnia wnioskuje o oddanie hołdu 

zmarłym tragicznie poprzez ufundowanie tablicy pamiątkowej;  
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Radny Henryk Brożyna: 
− zadał pytanie, kiedy będzie ogłoszony przetarg na wykonanie bieżącego remontu dróg 

gminnych. 

 
Ad. pkt 5. 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za 2009 r. 
 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara Bochyńska przedstawiła sprawozdanie  

z działalności Ośrodka, mówiąc między innymi:  

 Ośrodek Pomocy Społecznej jest realizatorem zadań administracji rządowej  

i samorządowej w zakresie pomocy społecznej. Zasadniczym zadaniem w działalności Ośrodka 

jest wspieranie osób i rodzin w ich wysiłkach zmierzających do zaspokojenia niezbędnych potrzeb 

i zapobieganie trudnym sytuacjom życiowym. Jest jednostką pierwszego kontaktu dla osób 

potrzebujących pomocy i wsparcia, realizuje zadania własne i zlecone w zakresie ustalonym 

ustawami i aktami wykonawczymi do ustaw oraz uchwałami Rady Miasta.  

Do zadań tych należy w szczególności: - przyznawanie i wypłacanie przewidzianych ustawą 
świadczeń z zakresu pomocy społecznej, między innymi zasiłków stałych, okresowych i innych; - 

świadczenie usług opiekuńczych w tym specjalistycznych usług opiekuńczych w domu chorego; - 

udzielanie pomocy w zapewnieniu posiłków, schronienia i niezbędnego ubrania osobom tego 

pozbawionym; - praca socjalna; - przyznawanie i wypłacanie świadczeń rodzinnych  

i alimentacyjnych. 

Pracownicy Ośrodka w ramach Gminnego Programu Pomocy Rodzinie i Programu 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi kontynuują współpracę z Lubelskim Zarządem 

Okręgowym Polskiego Czerwonego Krzyża w ramach realizacji projektu ,,Okno na świat”.  

W ramach tego projektu na terenie naszego miasta działają dwie świetlice środowiskowe.  

W ramach Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym, pracownicy socjalni działają na rzecz 

tych osób poprzez: współpracę z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, Powiatowym Zespołem 

ds. Orzekania o Niepełnosprawności, Warsztatami Terapii Zajęciowej oraz służbą zdrowia. 

Udzielają też pomocy rodzinom w formie finansowej, rzeczowej i pracy socjalnej. 

 Ośrodek współpracuje z Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

kierując tam klientów nadużywających alkoholu. Kontroluje systematyczność działań 
podejmowanych przez podopiecznych w celu wychodzenia z uzależnienia alkoholowego. 

Przeprowadza wywiady środowiskowe, które są niezbędnym elementem dokumentacji do Sądu. 

Problem zapewnienia opieki całodobowej dla osób starszych, niepełnosprawnych, przewlekle 

chorych jest rozwiązywany w dwojaki sposób. Osoby potrzebujące mogą liczyć na umieszczenie  

w placówkach służby zdrowia tj. zakładach opiekuńczo-leczniczych, zapewniających opiekę 
całodobową stanowiącą kontynuację leczenia szpitalnego, lub oddziałach opieki paliatywnej dla 

osób terminalnie chorych. W roku ubiegłym, udzielona została pomoc 30 osobom w formie usług 

opiekuńczych prowadzonych w domu chorego. 

Problem wychodzenia z bezrobocia rozwiązywany jest przy współpracy z Powiatowym 

Urzędem Pracy, z zakładami pracy na terenie naszego miasta i okolic. Pracownicy OPS informują  
i kierują osoby bezrobotne do firm poszukujących pracowników w celu zatrudnienia. W 2009 roku 

podopieczni podjęli pracę w Warszawie, Garwolinie, Łopatkach oraz w Rykach. 

W trosce o dobro najmłodszych wytypowane zostały dzieci na kolonie. Wypoczynek letni był 

organizowany przy współpracy z Kuratorium Oświaty, „Caritas” Diecezji Siedleckiej, Zarządem 

Polskiego Czerwonego Krzyża w Lublinie i Miejską Komisją Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Dęblinie. Niejednokrotnie udzielana jest pomoc finansowa na wyposażenie 

dzieci wyjeżdżających na kolonie. W roku 2009 pracownicy socjalni interweniowali w 29 

rodzinach wymagających szczególnego nadzoru ze względu na ograniczenie wydolności 

wychowawczej.  
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Pracownicy socjalni w swoich rejonach opiekuńczych pracują z osobami chorymi 

psychicznie, osobami uzależnionymi od alkoholu, narkotyków i środków odurzających. Praca  

z takimi osobami wymaga fachowego przygotowania zawodowego, znajomości przepisów 

prawnych jak również umiejętności kontaktu z osobą chorą.  
Z uwagi na to, iż wielu mieszkańców naszego miasta pozostaje w trudnej sytuacji 

mieszkaniowej, pracownicy Ośrodka wykorzystują wszelkie możliwości uzyskania mieszkania na 

terenie Dęblina z zasobów komunalnych gminy - współpracują z odpowiednimi wydziałami 

Urzędu Miasta. W przypadku braku mieszkań socjalnych starają się zapewnić osobom 

bezdomnym, lub tym, które nagle wskutek zdarzenia losowego utraciły lokum, miejsce  

w schronisku. Biorą czynny udział w organizowaniu różnych imprez: - są współorganizatorem 
lubelskiej akcji „Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę”; - we współpracy z „Caritas” Diecezji 

Siedleckiej, w ramach realizacji programu „Dostarczanie żywności dla najuboższej ludności Unii 

Europejskiej” w 2009 r. zorganizowano przywóz żywności do Dęblina i dostarczono mieszkańcom 

46519 kg produktów spożywczych, w tym: mleka, kaszy, cukru, mąki, sera żółtego, sera 

topionego, płatków, dżemu oraz makaronu. Bank Żywności w Lublinie był inicjatorem akcji 

„Podziel się posiłkiem”, oraz „Świąteczna zbiórka żywności”, wolontariusze zebrali w Dęblinie 

1376 kg artykułów spożywczych. 

Z tej formy pomocy skorzystało około 1950 rodzin w naszej gminie. Żywność została rozdana 

przez pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej we współpracy z Zarządami Osiedli.  

W ciągu całego roku OPS zajmuje się zbiórką odzieży, mebli i sprzętu gospodarstwa 

domowego. Otrzymywane przedmioty przekazywane są na rzecz osób najbardziej potrzebujących. 

Darowany sprzęt przewożony jest do domu podopiecznych na koszt Ośrodka. W ubiegłym roku  

z tej formy pomocy skorzystało 6 rodzin. Dla 132 rodzin zakupiono opał z przywozem do domu tj. 

65,25 tony.  

Duży problem na terenie Dęblina stanowi bezrobocie. OPS udziela pomocy finansowej ok.672 

osobom bezrobotnym rocznie. Problem ten jest rozwiązywany przy ścisłej współpracy  

z Powiatowym Urzędem Pracy, oraz zakładami pracy na terenie Dęblina i okolic, w ramach 

Programu Walki z bezrobociem na terenie miasta.  

 Analizując problemy mieszkańców Dęblina, w zakresie możliwym do rozwiązania ze 

środków przeznaczonych na pomoc społeczną, należy podkreślić, że współczesne metody 

przewidują skupienie działań na pomocy w formie pracy socjalnej a nie rozdawnictwie. Jednak 

zaspokojenie potrzeb dotyczących wyżywienia, ubrania, schronienia jest podstawą do rozpoczęcia 

działań naprawczych w zakresie usamodzielnienia osób wymagających wsparcia. 

 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej - Henryk Brożyna podziękował 

pracownikom Ośrodka Pomocy Społecznej za pracę i w imieniu Komisji wnioskował o przyjęcie 

przedstawionego sprawozdania.  

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 

Radny Krzysztof Karbowski zapytał, ile w Dęblinie jest osób bez stałego źródła dochodu. 

W odpowiedzi Pani kierownik poinformowała, że w sprawozdaniu jest wymieniona liczba 

osób pobierających zasiłki stałe i to właśnie są osoby bez stałego źródła dochodu - jest ich 90.  

 

Wiceprzewodniczący Rady - Henryk Wiejak powiedział - temat który omawiamy, jest tematem 

bardzo ważnym, bardzo czułym. W sprawozdaniu pokazano niemal wszystko, co jest działalnością 
Ośrodka Pomocy Społecznej. Moje osobiste spostrzeżenie - praca w Ośrodku wymaga dużo 

cierpliwości, zrozumienia i jest niekiedy pracą niewdzięczną. Ale pomimo tych wszystkich 

trudności, każdy pracownik i pani kierownik starają się możliwie jak najlepiej wykonać swoje 

zadanie. Cieszy mnie fakt, bo poprzednio, kiedy Pani Wiceburmistrz była kierownikiem ta 
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działalność była wspaniała i teraz jest kontynuacja. Chce podziękować wszystkim pracownikom za 

pracę, zrozumienie i przypomnieć, że niemal na każdym dyżurze ma okazję rozmawiania w tym 

temacie, ponieważ przychodzą do niego mieszkańcy naszego miasta. 

 

Radny Waldemar Warenica powiedział, że miał okazję współpracować z Ośrodkiem w sprawie 

jednego z mieszkańców i brak mu słów uznania dla profesjonalizmu i oddania pracowników. Na 

ręce pani kierownik złożył serdeczne podziękowania dla wszystkich pracowników. 

 

Radni Tadeusz Oryl i Witol Kleczkowski również złożyli podziękowania za profesjonalizm  

i zaangażowanie pracowników Ośrodka.  
 
Pani Barbara Bochyńska podziękowała za słowa uznania w imieniu pracowników. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” sprawozdaniem było 14 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie za  

2009 r. 

 

Ad. pkt 6a. 
Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta 
Dęblin.  
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 

poinformował, że znowelizowane przepisy ustawy o samorządzie nakładają na Radę Miasta 

obowiązek ustalenia zasad przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. Konsultacje mają 
mniejszą rangę niż referendum i są opiniujące daną sprawę, mogą być zarządzane przez Burmistrza 

Miasta oraz Radę Miasta. Organ zarządzający konsultacje określa: cel, przedmiot konsultacji, 

termin i miejsce przeprowadzenia konsultacji oraz formę przeprowadzenia konsultacji. Konsultacje 

mogą polegać na: wyrażeniu opinii w sprawie będącej przedmiotem konsultacji, udzieleniu 

odpowiedzi na postawione pytanie, lub wyborze jednego z zaproponowanych rozwiązań. Koszty 

przeprowadzenia konsultacji ponosi Miasto. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wprowadzone zostały poprawki w projekcie, to jest: -  

w § 8 - chodzi o § 4 a nie § 5, również w § 9 - chodzi o § 4 a nie § 5. 

 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

   

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/374/2010 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6b. 
Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ul. 
Piłsudskiego w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że działka 

stanowi własność gminy, leży na terenach przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową 
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jednorodzinną, ma powierzchnię 0,0426 ha i nie posiada dostępu do drogi publicznej, tylko przez 

działki nr 487 i nr 486, a więc nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej.  

Dlatego też mając na uwadze wystąpienie wnioskodawczyni o nabycie działki sąsiedniej celem 

poprawienia warunków zagospodarowania swoich działek oraz realizację planu zagospodarowania 

przestrzennego, zasadne jest zbycie działki gminnej.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/375/2010 w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej przy ul. Piłsudskiego w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6c. 
Uchwała w sprawie nabycia działek pod drogę przy ulicy Staromiejskiej w Dęblinie. 
 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że działki 

o pow. 0,0007 ha i 0,0022 ha położone są przy ul. Staromiejskiej, z przeznaczeniem pod drogę. 
Mając na uwadze realizację planu zagospodarowania przestrzennego oraz wnioski mieszkańców 

budynku nr 1 przy ulicy Kockiej dotyczące uciążliwości dojazdu do posesji sąsiedniej, zasadne jest 

nabycie działek do zasobów gminnych. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady - Henryk Wiejak wyrażając zadowolenie  

z faktu, że nastąpi wykup terenów wymienionych w projekcie, ponieważ sprawa poszerzenia 

wjazdu ciągnie się już od poprzedniej kadencji.  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/376/2010 w sprawie nabycia działek pod drogę przy ulicy 

Staromiejskiej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 6d. 
Uchwała w sprawie udzielenia bonifikaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że 

Państwo Kołodziejczyk będący użytkownikami wieczystymi działek na osiedlu Jagiellońskim 

wystąpili o przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, wnioskując 

jednocześnie o udzielenie bonifikaty za przekształcenie w wysokości 50%.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/377/2010 w sprawie udzielenia bonifikaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Uchwała stanowi załącznik 

do protokółu. 

 

Ad. pkt 6e. 
Uchwała w sprawie uzupełnienia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Dęblina na lata 
2007-2015 
 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że w dniu 

15.10.2009 r. Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Dęblina na lata 2007 – 2015, który umożliwia ubieganie się o dofinansowanie 

projektów ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 

2007 – 2013 w ramach działań na rewitalizację zdegradowanych obszarów miejskich.  

W Lokalnym Programie w rozdziale pod nazwą ,,Rewitalizacja centrum miasta Dęblin” dopisane 

zostaną zadania inwestycyjne dotyczące: renowacji budynków socjalnych miasta przy ul. Okólnej 

25, ul. Grunwaldzkiej 2, ul. Warszawskiej 77; budowę szaletu miejskiego; rozbiórkę lokalu 

gastronomicznego; budowę sieci kanalizacyjnej w ul. Przechodniej; modernizację ulicy Lotników 

Polskich; wymianę oświetlenia w ul. Warszawskiej.  

Natomiast w rozdziale dotyczącym zadań inwestycyjnych na terenie powojskowym osiedla 

wielorodzinnego Stawy, wprowadzony zostanie projekt pod nazwą "Renowacja budynku nr 7  

w osiedlu Stawy oraz zagospodarowanie przyległego terenu". Jest to własność prywatna.  

Jednocześnie wspólnoty mieszkaniowe budynków przy ul. Kowalskiego nr 17, 18, 19; przy ul. 

Rogowskiego nr 6, 7, 8, 10 i 11 oraz przy ul. Ścibiora nr 13 na osiedlu Lotnisko wystąpiły  

z wnioskiem o ujęcie ich projektów (z wyłączeniem prac w indywidualnych mieszkaniach)  

w Lokalnym Programie Rewitalizacji. Ujęcie powyższych przedsięwzięć inwestycyjnych w LPR 

jest warunkiem koniecznym do ubiegania się o dofinansowanie ze środków Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o uwzględnienie autopoprawki Burmistrza Miasta i wykreślenie  

w projekcie uchwały w dziale II w ostatnim akapicie dotyczącym oświetlenia "ulicy Bankowej". 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji glos zabrał radny Krzysztof Karbowski wnioskował o wniesienie do projektu 

uchwały budowę kanalizacji w części ulicy Warszawskiej. 

 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że również chciałby wykonać kanalizację w ulicy 

Warszawskiej, ale niestety na dzień dzisiejszy nie ma nawet projektu na kanalizację w części ulicy 

Warszawskiej za rzeczką Irenką. W obszarze rewitalizacji jest część ulicy Warszawskiej - do 

skrzyżowania z ulicą 1 Maja i Składową. Dlatego też negatywnie opiniuje wniosek radnego. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy 1 głosie 

przeciwnym. Nie było głosów wstrzymujących się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/378/2010 w sprawie uzupełnienia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Dęblina na lata 2007-2015. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 6f. 
Uchwała w sprawie w sprawie współdziałania z gminami Stężyca, Ryki, Nowodwór oraz Ułęż 
przy realizacji partnerskiego projektu pod nazwą „Ekologiczne źródła pozyskania energii 
cieplnej na terenie gmin Stężyca, Ryki, Dęblin, Nowodwór oraz Ułęż metodą zachowania 
walorów środowiska naturalnego” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 
Środowisko, działanie 9.4 „Wytwarzanie energii ze źródeł odnawialnych”, przy 
wykorzystaniu środków Funduszu Spójności i Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego. 
 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że  

w związku z przystąpieniem Miasta Dęblin do projektu pn. ,,Energia słoneczna  
w gminach: Stężyca, Ryki, Dęblin, Ułęż, Nowodwór” realizowanego w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, w partnerstwie z gminami: Stężyca, Ryki, Ułęż  
i Nowodwór, niezbędne jest podjęcie uchwały upoważniającej Burmistrza Miasta do zawarcia 

umowy partnerskiej określającej warunki wzajemnej współpracy i zobowiązań. Projekt dotyczy 

budowy systemu kolektorów słonecznych do podgrzewania ciepłej wody, jego inicjatorem była 

gmina Stężyca, a ponieważ byłby dofinansowany z Programu Operacyjnego Infrastruktura  

i Środowisko musiał być dużym projektem i dlatego zostały zaproszone sąsiednie gminy. Zostało 

przeprowadzone rozeznanie potrzeb i zebrano ankiety osób zainteresowanych. W naszym mieście 

zostało złożonych około 720 wniosków (nadal są przyjmowane, ale już na listę rezerwową),  
a łącznie około 4 tys. Ideą jest dofinansowanie 50% wartości wniosku z programu, 25%  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 25 % musi stanowić udział własny. Udział własny 

gminy będzie sfinansowany z wpłat mieszkańców. Na dzień dzisiejszy była ustalona kwota 2 tys. 

zł plus przez pięć lat będzie musiała być wnoszona opłata energetyczna - jej wysokość szacowana 

jest na około 100 zł rocznie. Wniosek o dofinansowanie w tym projekcie musi być złożony do 

końca miesiąca maja, natomiast do 20 maja musi być podjęta uchwała związana  

z dofinansowaniem.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/379/2010 w sprawie współdziałania z gminami Stężyca, 

Ryki, Nowodwór oraz Ułęż przy realizacji partnerskiego projektu pod nazwą „Ekologiczne źródła 
pozyskania energii cieplnej na terenie gmin Stężyca, Ryki, Dęblin, Nowodwór oraz Ułęż 
metodą zachowania walorów środowiska naturalnego” w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko, działanie 9.4 „Wytwarzanie energii ze źródeł odnawialnych”, przy 

wykorzystaniu środków Funduszu Spójności i Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6g 
Uchwała w sprawie utworzenia obwodu głosowania w 6. Szpitalu Wojskowym z Przychodnią 
Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 
 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że  

w związku z zarządzeniem wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej na dzień 20 czerwca 

Rada ma prawo podjąć do dnia 6 maja uchwałę o wyznaczeniu tymczasowego obwodu 

głosowania. Takie obwody tworzy się przy wyborach ogólnopolskich (prezydenckie  
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i parlamentarne) między innymi w szpitalach. Ponieważ taki obwód zawsze był tworzony  

w 6. Szpitalu Wojskowym i tym razem przedstawiany jest projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów. Nie było głosów 

przeciwnych ani wstrzymujących się 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/380/2010 w sprawie utworzenia obwodu głosowania  

w 6. Szpitalu Wojskowym z Przychodnią Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej  

w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7  
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Dęblin za 2009 rok. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przy prezentacji wizualnej dokładnie omówił 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta w 2009 roku, informując, że Rada Miasta ustaliła 

dochody budżetu na kwotę 37.576.307 zł, wydatki na kwotę 39.441.007 zł, natomiast rezerwę 
ogólną na kwotę 240.000 zł.  

Po zmianach budżetowych w ciągu roku plan dochodów na dzień 31 grudnia 2009 r. wynosił 

39.287.311 zł, plan wydatków 40.684.118 zł.  

 Realizacja dochodów w działach, które miały największy wpływ na budżet przedstawia się 
następująco: 

� Transport i łączność - na plan 494 937 zł otrzymano 494 486,33 zł, tj. 99,9% planu (między 

innymi: dofinansowanie na drogi publiczne powiatowe oraz dotacja celowa z budżetu państwa 

na realizację inwestycji „Przebudowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do 

ul. Krasickiego”). 

� Gospodarka mieszkaniowa - na plan 1.479.600 zł zrealizowano 747.818, zł, tj. 50,5% planu, 

otrzymane dochody są dochodami własnymi.  

� Administracja publiczna - na plan 248.026 zł wykonano 229.674 zł, tj. 92,6% planu. 

� Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostek - jest to największy dział 

budżetu, jeśli chodzi o dochody własne. Całością tych dochodów miasto może dysponować 
według własnych potrzeb. Na zaplanowaną kwotę 18.788.133 zł, osiągnięto dochody  

w wysokości 17.027.170 zł, tj. 90,6 %.  

� Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - na plan 6.000 zł, wykonano 1.541 zł, tj. 25,7% 

w tym wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat produktywnych (wpływy 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z tytułu opłaty 

produktowej). 

 

Omawiając realizację wydatków budżetowych w 2009 roku - Burmistrz poinformował, że plan 

wydatków po zmianach w trakcie roku wynosił 40.684.118 zł, z tego plan wydatków 

inwestycyjnych - 5.688.857 zł, co stanowi 14,0%. 

Realizacja wydatków w niektórych działach budżetu przedstawia się następująco: 

� Transport i łączność - na plan 2.244.411 zł wydatkowano kwotę 2.132.789 zł, tj. 95,0% planu  

(w wydatkach tego działu kwota 1.773.442 zł (83,2%) stanowiła wydatki inwestycyjne,  

a kwota 359.347 zł (16,8%) wydatki bieżące: 

− drogi publiczne wojewódzkie - na plan 71.200 zł wydatkowano 71.176 zł, w tym wydatki 

bieżące - 37.977 zł (w tym remont i modernizacja chodnika w ul. Stężyckiej) wydatki 

inwestycyjne - 33.198 zł (w tym budowa chodnika w ul. Steżyckiej); 

− drogi publiczne powiatowe - wydatki inwestycyjne na drogach powiatowych oraz pomoc 

rzeczowa - na plan 146.500 zł wydatkowano 145.637 zł;  
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− drogi publiczne gminne - wydatki inwestycyjne oraz wydatki na bieżące utrzymanie dróg 

- wydatkowano 1.915.975 zł na plan 2.026.711 zł, w tym na bieżące utrzymanie dróg - 

275.731 zł. 

� Gospodarka mieszkaniowa - na plan 1.127.000 zł wydatkowano kwotę 1.015.464 zł,. 

Niektóre pozycje w tym dziale to: 

− wykup gruntów na rzecz miasta – 96.804 zł; 

− utrzymanie cmentarza komunalnego - 112.701 zł; 

−  utrzymanie targowiska - 26.319 zł (targowisko przy ul. Niepodległości prowadzone było 

przez Kolejowy Klub Sportowy "Czarni" Dęblin); 

− adaptacja i modernizacja lokali komunalnych - wydatkowano 695.011 zł. 

� Administracja publiczna - na plan 4.561.344 zł wydatkowano kwotę 4.244.688 zł. 

Na wydatkowaną kwotę składają się między innymi: 

− dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego administracji z zakresu zadań zleconych; 

− sfinansowanie kosztów utrzymania Rady Miasta; 

− utrzymanie Urzędu Miasta. 

� Oświata i wychowanie - na planowaną kwotę 18.918.097 zł wydatkowano 18.700.885 zł, tj. 

98,9% (wzrost do roku ubiegłego o 3,4%). 

� Ochrona zdrowia - na planowaną kwotę 207.500 zł wydatkowano 149.149 zł, tj. 71,9%. 
� Pomoc społeczna - z planowanej kwoty 5.422.621 zł wydatkowano 5.378.649 zł, tj. 99,2%  

w tym 4.312.162 zł z dotacji Wojewody, 1.066.487 zł ze środków miasta. Zadania z zakresu 

pomocy społecznej realizował na terenie miasta Ośrodek Pomocy Społecznej, wykonując 

zadania własne Gminy oraz zadania zlecone. Z tego działu finansowana również była wypłata 

dodatków mieszkaniowych i działalność Placówki Wsparcia Dziennego realizowana przez 

Urząd Miasta.  

� Gospodarka komunalna - na plan 3.300.646 zł wydatkowano kwotę 2.902.963 zł, tj. 88,0%. 

Kwota 1.998.005 zł stanowiła wydatki inwestycyjne, a 904.957 zł wydatki bieżące. 

 

Kończąc omawianie wydatków Burmistrz powiedział, że realizując wydatki budżetu kierował 

się przede wszystkim prowadzeniem oszczędnej gospodarki finansowej oraz zachowaniem 

równowagi budżetowej. 

 

Przy omawianiu zadań inwestycyjnych Burmistrz zaznaczył, że wykonanie nakładów 

inwestycyjnych było większe niż planowano przyjmując budżet. W budżecie na wydatki 

inwestycyjne zaplanowano kwotę 4.323.220 zł, po korektach w ciągu roku 5.688.857 zł. 

Wydatkowano ogółem 4.897.882 zł, tj. 86,1% planu a 12,7% ogółu wydatków. W stosunku do 

roku 2008 nastąpił wzrost nakładów inwestycyjnych ogółem o 45,6%.  

 

Gmina realizowała lub partycypowała w realizacji między innymi następujących inwestycji: 

� Transport i łączność - plan 1.839.911 zł, wykonanie 1.773.442 zł, tj. 96,4%: 

− drogi publiczne wojewódzkie: Modernizacja i budowa chodnika w ul. Stężyckiej (droga Nr 

801). W ramach inwestycji Zarząd Dróg Wojewódzkich zrealizował budowę chodnika  

w m. Dęblin w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 801 o długości 88 m.  

Ponadto wykonano remont chodnika o długości 48,5 m oraz dokumentację techniczną  
w ramach środków na wydatki bieżące.  

− drogi publiczne powiatowe: Zakres inwestycji obejmował przekazanie Powiatowi 

Ryckiemu, zgodnie z porozumieniem o udzieleniu pomocy finansowej, dotacji na 

opracowanie projektu budowlanego. Dokumentacja techniczna została wykonana w 2009 r. 

i został złożony wniosek o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego. Projekt przewiduje przebudowę w mieście Dęblin ul. Lipowej i ul.  
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M. Konopnickiej. Ponadto w ramach środków na wydatki bieżące dokonano modernizacji 

chodnika po parzystej stronie ul. Grunwaldzkiej (485 mb). 

− drogi publiczne gminne: na plan 1 706 711 zł, wykonano 1 640 244,27 zł, tj. 96,1%.  

W rozdziale tym realizowano w 2009 r. następujące zadania: 

∗ Przebudowa u. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego 

(plan: 1 003 437 zł - wykonanie: 1 003 201,24 zł, w tym dotacja Lubelskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w kwocie 443 436,81 zł oraz powiatu w kwocie 20 000,00 zł.  

 Inwestycja zrealizowana została w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych. 

∗ Poprawa dostępności do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację 
dróg na os. Wiślana-Żwica w Dęblinie – I etap. Plan: 370 274 zł - wykonanie: 306 17,25 

zł, w tym zobowiązania - 14 640,00 zł.  

Inwestycja wieloletnia, realizowana z udziałem środków unijnych w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego (dofinansowanie 50%). W 2009 r. - wykonano 

przebudowę ul. Kopernika długości 335 m z kostki brukowej gr. 8 cm  

o łącznej powierzchni 1 707,00 m
2
; uzyskano niezbędne decyzje o pozwoleniu na budowę 

oraz przygotowano dokumentację niezbędną do złożenia wniosku  

o dofinansowanie; 

-  przeprowadzono przetarg i zawarto umowę o wykonanie robot budowlanych z firmą 
„TAYLOR” Sp. z o. o w Lublinie na przebudowę ulic: Bajana, Kopernika – chodniki; 

przebudowę ulicy Sienkiewicza; przebudowę ulicy Skarżyskiego, wraz z budową 
kanalizacji deszczowej, przebudową oświetlenia ulicznego oraz budową kanalizacji 

teletechnicznej za łączną kwotę 4 317 920,36 zł brutto. Termin zakończenia robót 

ustalono na dzień 15 listopada 2010 roku.  

∗ Budowa ul. Okrzei i ul. Słonecznej (plan: 20 000 zł - wykonanie: 18 300,00 zł) 

Zakres zadania obejmowałby budowę ulicy Okrzei o długości 810 m oraz na budowę ul. 

Słonecznej o długości 170 m. Zlecono podział działek w celu poszerzenia pasa 

drogowego. Rozpoczęto wykup nieruchomości. 

∗ Budowa dróg w os. Masów w Dęblinie - plan: 313 000 zł, wykonanie: 312 025,78 zł.  

Zrealizowano: -  przebudowę ul. Kołłątaja i ul. Krasickiego (cena: ul. Kołłątaja - 

254 047,92 zł; ul. Krasickiego - 40 475,94 zł). 

� Gospodarka mieszkaniowa - plan 122.000 zł, wykonanie 96.804 zł, tj. 79,3%: 

− Gospodarka nieruchomościami i gruntami - W ramach wydatków inwestycyjnych tego 

rozdziału dokonano wykupu gruntów i nieruchomości do zasobów miasta. Od właścicieli 

działek gruntów, wykupiono 45 działek o łącznej powierzchni 0,3813 ha przy ul. 

Słowackiego, Pułaskiego, Stężyckiej, Słonecznej i Okrzei.  

− Administracja publiczna - plan – 40.000 zł; wykonanie 29.747 zł, tj. 74,49%.  

� Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - plan 5.000 zł, wykonanie 4.998 zł, tj. 

100,0% - środki wydatkowano na zakup sprzętu informatycznego - dwa zestawy komputerowe 

z drukarkami. Komputery przekazano Komisariatowi Policji w Dęblinie.  

� Gospodarka komunalna - plan 2.339.646 zł, wykonanie 1.998.005 zł, tj. 85,4%. Zrealizowano 

następujące zadania: 

− Oświetlenie ulic, placów i dróg - plan 319 000 zł, wykonanie – 317 982,87 zł, tj. 99,7% -

Przebudowa oświetlenia drogowego ul. Warszawskiej i Niepodległości.  

− Pozostała działalność - plan 2 020 646 zł; wykonanie – 1 680 022,99 zł, tj. 83,1%, w tym: 

∗ modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia  

w wodę na terenie aglomeracji Dęblin, 

∗ opracowanie koncepcji budowy sieci kanalizacji deszczowej, 

∗ rewitalizacja centrum Miasta Dęblin, 
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∗ budowa sieci wodociągowej w ul. Nadrzecznej, 

∗ budowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w ulicy bocznej Słowackiego  

i sieci wodociągowej w ul. Zygmunta Starego,  

∗ wymiana sieci wodociągowej w ul. Warszawskiej i ul. Niepodległości. 

 Zakres inwestycji obejmował: wymianę sieci wodociągowej w ul. Warszawskiej  

i Niepodległości metodą bezwykopową z rur PE, wymianę 81 szt. przyłączy 

wodociągowych o ogólnej długości 568 m, wybudowanie odcinka magistrali 

wodociągowej pod drogą krajową z rur PE, montaż 14 hydrantów ppoż. i 1 zdroju 

ulicznego. Inwestycja realizowana była równolegle z generalną modernizacją drogi 

krajowej Nr 48 w ulicach Warszawska – Niepodległości – Kocka. 

� Kultura fizyczna i sport: plan – 1 326 000 zł; wykonanie 981 463,48 zł, tj. 74,0%.  

− Obiekty sportowe: plan – 1 306 000 zł; wykonanie 962 057,00 zł, tj. 73,7%. - w tym: 

∗ Budowa kompleksu sportowego w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012” 

(plan:1 306 000 zł, wykonanie: 962 057,00 zł, w tym dofinansowanie z Ministerstwa 

Sportu i Turystyki w kwocie 333 000,00 zł oraz z Budżetu Województwa w kwocie 

333 000,00 zł. Zakres inwestycji obejmował:  

- wykonanie map do celów projektowych; 

- wykonanie ekspertyzy warunków budowy; 

- wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę kompleksu boisk 

oraz adaptację istniejącego budynku gospodarczego na potrzeby zaplecza 

szatniowo-sanitarnego stanowiącego element inwestycji; 

- budowę boiska do piłki nożnej o wymiarach 30,0 m x 62,0 m, (powierzchnia  

1 860 m
2
), o nawierzchni ze sztucznej trawy, wraz z wyposażeniem (bramki 

aluminiowe mocowane w tulejach – 2 szt., siatki do bramek – 2 szt.); 

- budowę boiska wielofunkcyjnego o wymiarach 19,1 x 32,1 m, (powierzchnia 

613,11 m
2
) o nawierzchni poliuretanowej, wraz z wyposażeniem do piłki 

koszykowej (obręcz do koszykówki i siatka do obręczy – 2 szt., tablica do 

koszykówki – 2 szt., mechanizm regulacji wysokości – 2 szt., konstrukcja do 

koszykówki dwusłupowa, montowana w tulejach – 2 szt.) oraz wyposażeniem do 

piłki siatkowej (słupki do siatkówki, aluminiowe wielofunkcyjne – 2 szt., siatka do 

siatkówki – 1 szt.); 

- wykonanie ogrodzenia terenu kompleksu boisk z paneli stalowych na słupkach 

stalowych; 

- wykonanie piłkochwytów z paneli stalowych na słupkach stalowych; 

- budowę oświetlenia zewnętrznego kompleksu boisk; 

- przebudowa budynku gospodarczego na potrzeby zaplecza szatniowo-sanitarnego, 

wraz z dociepleniem ścian zewnętrznych oraz stropodachu, wykonaniem elewacji, 

pokryciem stropodachu papą termozgrzewalną, wykonaniem wewnętrznych 

instalacji, przeprowadzeniem niezbędnych prób i badań oraz zakupem wyposażenia; 

- wykonanie przyłącza wodociągowego, kanalizacyjnego i centralnego ogrzewania. 

Inwestycja realizowana w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012”.  

∗ pozostała działalność - plan – 20 000 zł; wykonanie 19 406,48 zł, tj. 97,0% - w tym:  

Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych. Wykonano dokumentację 
niezbędną do złożenia wniosku o dofinansowanie ww. zadania ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2007 – 2013 

w ramach Osi Priorytetowej VIII Infrastruktura Społeczna, Działanie 8.2 Infrastruktura 

szkolna i sportowa. Wniosek został złożony i jest w rozpatrywaniu. 
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Na zakończenie Burmistrz poinformował, że na koniec 2009 roku obciążenie Miasta pożyczkami  

i kredytami długoterminowymi oraz wyemitowanymi obligacjami komunalnymi wynosiło 

13.047.659,48 zł - stanowi to 35,7% faktycznie wykonanych dochodów, podczas gdy przepisy 

prawa finansowego dopuszczają obciążenie budżetu kredytami i pożyczkami oraz innymi 

instrumentami finansowymi do wysokości 60,0% dochodów. 

 
Skarbnik Miasta - Kinga Barańska przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Dęblin 

w 2009 r. Opinia RIO o sprawozdaniu była pozytywna i stanowi załącznik do protokółu.  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Gajda przedstawił opinię Komisji w sprawie 

wykonania budżetu miasta w 2009 roku. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik do protokółu.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się do dyskusji. 

 

Radny Krzysztof Karbowski - wyraził niezadowolenie, że nie została wykonana sieć 
kanalizacyjna w ulicy Warszawskiej i dlatego wstrzyma się od głosu przy głosowaniu nad 

przyjęciem sprawozdania.  

 

Radny Henryk Wiejak zapytał, czy istnieje szansa w najbliższym okresie czasu, żeby to zadanie 

zrealizować. 
 
Burmistrz Miasta powiedział, że ustosunkowując się do wypowiedzi, chciałby zadać pytanie -  

w której części budżetu Miasta na 2009 rok było zadanie pod tytułem - wymiana sieci 

kanalizacyjnej w ulicy Warszawskiej - nie ma takiego zadania. Dlatego też, choćby chciał, nie 

mógł tego zdania zrealizować. Tak naprawdę bardzo chciałby też zrealizować to zadanie  

i wszystkie inne również, najlepiej w ciągu jednego roku, ale to jest niemożliwe.  

To Rada Miasta uchwaliła strategię rozwoju lokalnego i kanalizacja w ulicy Warszawskiej 

nie jest w niej ujęta, ani w roku 2008, ani w 2009 (dopiero w 2014). Jako Burmistrz musi 

realizować uchwały Rady - jak radny wyobraża sobie realizację zadania, którego nie ma w 

budżecie. Dyskusja na temat zadań inwestycyjnych powinna być przy projektowaniu budżetu a nie 

przy sprawozdaniu z jego realizacji. Na zakończenie Burmistrz powiedział, że w osiedla 

reprezentowane przez radnego Karbowskiego w 2009 roku zostało włożone łącznie 22 miliony 

złotych - nie ma takiego drugiego w Dęblinie. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy  

1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/381/2010 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu Miasta Dęblin za 2009 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Burmistrz Miasta podziękował wszystkim, między innymi: radnym, pracownikom Urzędu za 

pomoc, wsparcie i wyrozumiałość w realizacji budżetu w 2009 roku. 

 

Ad. pkt 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Gajda przedstawił uchwałę Komisji w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin za 2009 r.  
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie wnioskowała do Rady Miasta o udzielenie Panu Stanisławowi 

Włodarczykowi - Burmistrzowi Miasta Dęblin absolutorium z tytułu wykonania budżetu w 2009 

roku. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 Następnie przedstawił uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta. Opinia była pozytywna i stanowi załącznik do protokółu.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się do dyskusji. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy  

1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXII/382/2010 w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 9. 
Wolne wnioski. 
 

Radny Mieczysław Grobel:  
− prosił o zwiększenie nadzoru ze strony Urzędu Miasta nad inwestycją w osiedlu Wiślana-

Żwica. 

Radny Roman Anyszkiewicz 
− zgłosił, że na przejściu dla pieszych na mostku rzeczki Irenka znajduje się znak drogowy 

"nakaz jazdy w prawą stronę" zasłaniający widok dla kierowców - radny prosił o podwyższenie 

lub obniżenie znaku. 

Radny Krzysztof Karbowski: 
− prosił o przeanalizowanie znaków drogowych w pasie drogi 48; 

− poinformował, że przy ul. Warszawskiej w pobliżu sklepu ze sprzętem medycznym brakuje 

kostki brukowej na drodze rowerowej w pobliżu kratki ściekowej - prosił o sprawdzenie 

wykonania chodników wzdłuż drogi 48 od kątem mogących pojawiać się zastoin wodnych; 

− wnioskował o wystosowanie delegacji na uroczystości pogrzebowe generała Andrzeja Błasika 

oraz oflagowanie centrum miasta flagami z kirem.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Karbowskiego o asygnowanie 

delegacji do udziału w pogrzebie generała Andrzeja Błasika Dowódcy Sił Powietrznych  

w Warszawie (zginął w katastrofie lotniczej pod Smoleńskiem).  

 

Burmistrz Miasta - poinformował, że był planowany wyjazd do Warszawy na pogrzeb generała 

Błasika, zostały poczynione przygotowania (zamówiony wieniec), miały odbyć się tylko ustalenia, 

kto będzie jechał, ale jeśli radni chcą głosować nad oddelegowywaniem radnych na pogrzeb - nie 

ma nic przeciwko temu. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu brało udział 12 radnych. "Za" wnioskiem 

głosowało 3 radnych, natomiast 9 wstrzymało się od głosu. Wniosek uzyskał akceptację. 
 

Radny Waldemar Warenica przypomniał, że podał wniosek o likwidację fundamentu po kiosku 

przy ul. Wiślanej i obecnie nadarza się okazja do jego zasypania przez piasek uzyskany przy 

robotach na Wiślanej-Żwicy. 
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Zastępca przewodniczącego Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Ryszard Bąk powiedział, że 

zbliżają się trzy święta: 1 Maj, Święto Flagi (2 maja) i 3 Maja (dzień konstytucji) i dlatego apeluje 

do wszystkich aby wywiesili flagi.  

 

Ad. pkt 10. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

 

� dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− kiedy będzie oświetlenie na ulicy Kowalskiego - Rejonowy Zarząd Infrastruktury nie wyraża 

zgody na wykonanie inwentaryzacji i jakiekolwiek prace remontowe w celu doprowadzenia do 

użytku istniejących lamp oświetleniowych - w związku z tym miasto też nie przejmie 

oświetlenia w takim stanie jakie jest obecnie i na pytanie kiedy będzie oświetlenie musi 

odpowiedzieć, że po zabezpieczeniu środków w budżecie miasta na przyszły rok. 

� dla radnego Ryszarda Zarównego: 

− przesunięcie środków z boisk na budowę oświetlenia łącznika - ten wniosek też powinien być 
rozpatrywany przy projekcie budżetu na rok następny. 

Burmistrz przypomniał, że jeśli chodzi o budżet tegoroczny - musi być pomniejszany deficyt 

budżetowy, ponieważ zmieniły się zasady naliczania dopuszczalnego poziomu zadłużenia. Dlatego 

też trzeba będzie zweryfikować plany inwestycyjne, ponieważ przy założonych planach 

umieszczonych w wieloletnim panie inwestycyjnym nie osiągniemy wskaźników potrzebnych do 

pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na zadłużenie. Niestety, musimy również 
ograniczać wydatki bieżące, jeśli nie będą ograniczane, nie będziemy mogli myśleć w przyszłości 

o ich kredytowaniu.  

� dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− czy i kiedy będzie wykonane boisko w zamian za "Biedronkę" - nabywca placu zadeklarował 

wykonanie boiska do końca czerwca. 

� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− oczyszczenie zatoczek parkingowych z piachu po zimie - dużym utrudnieniem w czyszczeniu  

z piachu zatoczek są stojące tam samochody, sprzęt jest wynajmowany i jeżeli nie będzie mógł 

oczyścić miejsca, odjedzie w inne - ale na pewno zatoczki zostaną oczyszczone; 

− utworzenie przejścia dla pieszych na ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków w pobliżu bloków  

nr 7 i 9 - wniosek zostanie przesłany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych, która ustala 

organizację ruchu;  

− uprzątnięcie piachu z chodnika przy ulicy Wiślanej od bramy cmentarza w kierunku 

"podkówki" - problem był zgłaszany do Zarządu Dróg Wojewódzkich a nawet pokazywany 

(przez Burmistrza) dyrektorowi i chodnik zostanie oczyszczony. 
� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− jeszcze więcej dzikich wysypisk śmieci niż w latach poprzednich - dzikich wysypisk nie 

powinno być i dlatego będą kontrolowane umowy i rachunki wpłat; dobrze byłoby również 
zgłaszać na Policję, jeśli zauważymy, że śmieci są wyrzucane; 

− na ulicy Dworcowej i pod tunelami w ulicy Balonnej są duże dziury - w chwili obecnej są 
obmiary dziur, których jest dużo więcej niż w roku ubiegłym; przetarg będzie ogłoszony po 

zinwentaryzowaniu zakresu prac; 

� dla zastępcy przewodniczącego Zarządu Osiedla Mierzwiączka - Ryszarda Bąka 

− wywieszanie flag - apel o wywieszaniu flagi i informacja z jakiej okazji powinna być 
wywieszana zostanie umieszczony na stronie internetowej Miasta. 

� dla radnego Romana Anyszkiewicza: 

− na ulicy Konopnickiej jest potężne wysypisko śmieci - to wysypisko zostało już uprzątnięte; 
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− do kogo należy sprzątanie cmentarza parafialnego - teren cmentarza parafialnego nie leży  

w granicach Miasta Dęblina, natomiast lasy sprząta Nadleśnictwo; 

−  co zostało ustalone na komisji odbioru - komisja została powołana z dnia na dzień przez 

Generalną Dyrekcję Dróg jako inwestora; otrzymałem telefon jak członkowie komisji byli już 
na miejscu; prosiłem aby składać wnioski w celu ich przesłania i wszystkie wnioski złożone 

zostały przesłane do Generalnej Dyrekcji Dróg, natomiast radny Karbowski po raz kolejny 

składa ten sam wniosek.  

Burmistrz odczytał wykaz usterek w ciągu modernizowanej drogi krajowej nr 48 przekazanych 

do GDDKiA: 

∗ Znak informujący o wspólnej drodze pieszej i rowerowej powinien być ustawiony na 

końcu ścieżki rowerowej w ul. Kockiej – jest ustawiony za wcześnie – przy zjeździe na 

CPN przy ul. Kockiej. 

∗ Przy włączeniu drogi serwisowej do ul. Kockiej na działce przy posesji Nr 153 nie 

sprzątnięte pozostałości kostki brukowej i kamieni. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 151 duże szczeliny w kostce chodnika. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 137 zapadnięty chodnik. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 117 zapadnięte obrzeże chodnika. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 77 należy wymienić pokrywę studni 

(prawdopodobnie kanalizacyjnej) – MD. 

∗  Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 77 brak pokrywy na zasuwie gazowej – Zakład 

Gazowniczy! 

∗ Należy wymienić pokrywę studni przy wjeździe na skup złomu przy ul. Kockiej. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 1 załamany chodnik. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Niepodległości 47 źle obudowana studnia w chodniku. 

∗ Na skrzyżowaniu Warszawskiej z Bankową studnia telekomunikacyjna nie została 

podniesiona do poziomu jezdni tylko zasypana masą asfaltową.  
∗ Przy ul. Warszawskiej 48 należy wymienić pokrywę kratki ściekowej –MD! 

∗ Skrzyżowanie Warszawskiej z ul. Pułaskiego – źle wyprofilowana nawierzchnia  

w obrębie skrzyżowania, ponieważ kratki odwadniające jezdnię są posadowione wyżej 

niż najniższe punkty nawierzchni w obrębie skrzyżowania, co uniemożliwia prawidłowe 

odprowadzenie wód opadowych. Tworzą się zastoiny. Należy również posprzątać resztki 

gruzu. 

∗ Przy zjeździe z wiaduktu na ul. Warszawską tablica z oznakowaniem ZJAZDY zasłania 

oznakowanie ścieżki rowerowej, ponieważ znaki stoją w bliskiej odległości. 

∗ Zapadnięty chodnik na przejściu dla pieszych w ul. Warszawskiej po stronie numerów 

nieparzystych – na wysokości posesji Warszawska 128 (jadąc z wiaduktu strona prawa 

ulicy, drugie przejście dla pieszych). 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Warszawskiej 109 zapadnięta ścieżka rowerowa. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Warszawskiej 89 ubytki kostki w chodniku. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Warszawskiej 77 wyrównać pobocze (zieleniec). 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Warszawskiej 71 brakuje kostki po przebudowie 

odwodnienia chodnika i ścieżki. 

∗ W miejscu rozebranego kiosku LOTTO należy uzupełnić obrzeże chodnika – prawa 

strona wjazdu na parking przed dawnym kinem IRENA, oraz poprawić zapadnięty 

narożnik chodnika przy tym zjeździe – lewa strona wjazdu. 

∗ Zapadnięty chodnik przy wjeździe na teren restauracji ADRIA przy ul. Niepodległości – 

strona lewa wjazdu. 

∗ Na wysokości posesji przy ul. Kockiej 35 ale po stronie numerów parzystych jedna 

podpora tablicy ze znakiem ZJAZDY stoi w ścieżce rowerowej. 
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∗ Zjazd na posesję przy ul. Kockiej nr 116 (działka nr 116) powinien zostać poprawiony 

oraz teren, na którym został wykonany rurociąg ze zrzutem wód deszczowych do rowu, 

powinien zostać lepiej uporządkowany. 

∗ W całym ciągu modernizowanej drogi należy pouzupełniać pojedyncze ubytki kostki  

w chodniku przy zasuwach głównie wodnych oraz pozostałych. 

∗ Zapadnięta nawierzchnia przy kratkach ściekowych, na całym modernizowanym ciągu. 

− w rzeczce Irence jest dużo worków ze śmieciami wyrzuconymi przez mieszkańców - nie mamy 

możliwości pilnowania wszystkich miejsc dogodnych do wyrzucania śmieci. Zdaniem 

Burmistrza wszyscy musimy dbać o porządek i zawiadamiać Policję o przypadkach wyrzucania 

śmieci.  

� dla radnego Ryszarda Zarównego: 

− przesunięcie środków z boisk na budowę oświetlenia łącznika - ten wniosek też powinien być 
rozpatrywany przy projekcie budżetu na rok następny; 

− uporządkowanie oznakowania na osiedlu Lotnisko przy ul. Urbanowicza - w najbliższym 

czasie zostaną znaki sprawdzone i uporządkowane. 

� dla radnego Henryka Wiejaka: 

− ile osób jest bezrobotnych na terenie naszego miasta - na koniec 2009 roku było bezrobotnych 

736 osób (liczba ta była podana w informacji o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej); na 

dzień 31 marca bezrobotnych było ogółem 804 osoby, w tym z prawem do zasiłku 121. 

− oczyszczenia zatoczki parkingowej w ulicy Stężyckiej - jest problem z wjazdem na ten parking 

sprzętu sprzątającego, ale w najbliższym czasie zatoczka zostanie uporządkowana; 

− odłów bezpańskich psów - jest prośba o zgłaszanie zlokalizowanych bezpańskich psów do 

Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta; 

− uprzątnięcie posesji przy kinie Irena - właściciel uprząta już tą działkę, ale będą również 
wystąpienia o posprzątanie do właścicieli posesji, gdzie zostaną stwierdzone nieporządki; 

− wyjazd delegacji do Ministra Obrony i Sejmu w sprawie Jednostki Wojskowej w Stawach -  

w obecnej chwili nie jest to najlepszy czas do uzgadniania wyjazdów, ale ta sprawa będzie 

jeszcze rozważana; 

− odpadający tynk ze schodów pawilonu handlowego nr 33 w osiedlu Wiślana - w najbliższym 

czasie zostaną tam podjęte czynności remontowe.  

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− naprawa zniszczonych śmietniczek - podjęta została decyzja o nie uzupełnianiu śmietniczek, bo 

nie ma sensu instalować nowych śmietniczek, które są niszczone (palone, cięte) w krótkim 

czasie; kikuty będą pokazywać jak mieszkańcy o nie dbają;  
− naprawa chodnika w ulicy Tysiąclecia i Spacerowej - jeśli chodzi o ulicę Spacerową 

tłumaczyłem już kilka razy, że był przegląd w miesiącu wrześniu (przed końcem gwarancji)  

i zostało ustalone, że nie będzie robiona poprawa przed zimą, ale w protokóle gwarancyjnym 

zostało ustalone, że naprawa zostanie wykonana do 30 czerwca 2010 r.; była też podana 

informacja, że pewne zobowiązania przyjął na siebie powiat, a część wykona wykonawca 

zadania, ponieważ przyjęto, że wina jest obopólna za osuwanie się ścieżki rowerowej; 

− opublikowanie w internecie kalendarza imprez i uroczystości na 2010 rok - kalendarz imprez 

jest opublikowany na stronie internetowej Urzędu Miasta;  

− naprawa witaczy na granicach miasta Dęblina - prawdą jest, że witacze mają swoje lata i będzie 

zlecenie na nowe, ale jeszcze nie w tym roku, natomiast zostaną wykonane bieżące naprawy; 

− ufundowanie tablic pamiątkowych - wniosek o ufundowanie tablic powinien być sprecyzowany 

na piśmie i złożony do Przewodniczącego Rady, natomiast jeśli chodzi o upamiętnienie ofiar 

katastrofy lotniczej, trzeba tę sprawę przeanalizować spokojnie. 

� dla radnego Mieczysława Grobla: 
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− zwiększenie nadzoru nad inwestycją - inwestycja jest skomplikowana i jest pod szczególnym 

nadzorem, ponieważ biorą w niej udział środki unijne. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego -   

− przeanalizowanie oznakowania drogi 48 - oznakowanie było niedawno wykonane przez 

fachowców i obecnie pod jakim kątem miałoby być przeanalizowane; jeśli występuje się  
z takim wnioskiem, trzeba uzasadnić dlaczego i jaki znak trzeba zmienić lub postawić; 

− oflagowanie miasta - są zasady, w jakich sytuacjach miasto powinno być oflagowane, ale jeśli 
radny chce, żeby Rada ustaliła zasady flagowania, to niech ustali i tak będzie miasto 

flagowane; 

� dla radnego Waldemara Warenicy -  

− likwidacja fundamentów po zieleniaku - jest propozycja, aby na tym wybetonowanym miejscu 

postawić słup ogłoszeniowy. 

� dla Pana Ryszarda Bąka : 

− apel o wywieszenie flag - apel jest jak najbardziej słuszny i będzie zamieszczony na stronie 

internetowej miasta.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - Krzysztof Kuropatwa odpowiadał na zadane 

pytania i wnioski: 

� dla radnego Skibińskiego: 

− unormowanie sytuacji odprowadzania wód burzowych - szef spółek wodnych z Ryk 

przygotował wstępny kosztorys, tak więc wykonanie prac melioracyjnych, czyli odbudowa 

rowu na działce gminnej bezpośrednio do wylotu na Wieprz, to jest koszt około 180-200 tys. zł 

- trzeba w zasadzie wykonać nowy rów melioracyjny, można też przebudować i dopasować 
istniejący system na działce prywatnej. Obecnie jest już opracowana koncepcja dla całego 

miasta wód deszczowych i ten obszar znalazł się w tej koncepcji. Obecnie nie ma środków 

zabezpieczonych w budżecie na odbudowę rowu, ale trzeba też zaznaczyć, że odbudowa nie 

kończy sprawy, ponieważ potrzebne będą pieniądze na bieżące utrzymanie, bo jeśli ich nie 

będzie, to za cztery lata okaże się, że pieniądze zostały utopione w przysłowiowym błocie.  

− odnośnie dzikich wysypisk i kontroli - mimo przeprowadzenia kontroli, stwierdzenia sporej 

ilości umów i pod wpływem kontroli zawarcia w wyznaczonym terminie nowych umów - 

wcale nie ubyło, a wręcz mnożna powiedzieć, że przybyło dzikich wysypisk. Jest patologia, 

którą się obserwuje, że osoby mają umowy na wywóz śmieci, ale obejmują one jakąś kubaturę 
a nie faktyczną ilość wyprodukowanych śmieci i dlatego cała nadprodukcja jest wyrzucana na 

dzikie wysypiska.; 

− odnośnie modernizacji drogi 48 - dodał, że zostało wysłane do GDDKiA oddzielne pismo  

w sprawie wprowadzenia do stałej organizacji ruchu w ciągu drogi krajowej 48 miejsc do 

parkowania dla osób niepełnosprawnych; 

− cięcia pielęgnacyjne w drodze 48 - będzie wystąpienie do GDDKIA o przeprowadzenie takich 

cięć. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone wszystkie odpowiedzi na 

zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 11. 
Zatwierdzenie protokółu z LXI sesji Rady Miasta. 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu LXI sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, przystąpiono do 

jego zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 11 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 11 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła protokół z LXI sesji Rady Miasta. 
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Ad. pkt 12. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady LXII sesji Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  

 


